
   
 

TROLLHÄTTAN IWC  

Distrikt 236, Sverige  

Protokoll fört vid styrelsemöte 1, verksamhetsåret 2024-2025 
Tid: Måndagen den 26 augusti 2024 kl 13 hos Anna-Karin Christiansson, 

Pipströmsgatan 19 

 

Närvarande: Ewa Knutson, Kristina Björkqvist, Else Madsen, Lena Simonsson, 

Britt Hallgren, Christina Palm, Anna-Karin Christiansson 

 

1. Mötet öppnas av presidenten Ewa Knutson 

2. Dagordningen godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll 2024-05-20 gicks igenom och godkändes 

4. Inkommande skrivelser 

o Distriktspresidenten har skickat ett presidentbrev. Finns att läsa på 

distriktets hemsida. 

o Eva Gille förra årets Rådspresident gratulerade vid verksamhetsårets 

slut att vi blivit fler medlemmar. 

5. Utgående skrivelser 

o Mail är skrivet till Vänersborgsklubben med varmt tack för en trevlig 

Vårresa till Kinnekulle. 

6. Kassarapport 

o Nu finns 18.728,85 kr på kontot. Beloppet inkluderar 7 medlemmar 

har redan betalat sin årsavgift. 

o Ewa Knutson har köpt IW-pins. 

7. Information från ISO 

o Ingen information från ISO. 

8. Kommande program 

o Nästa möte är Årsmöte, separat dagordning har sänts ut i god tid.  

▪ Revisorerna har fått alla underlag och reviderat. 

Revisionsberättelsen skall bifogas protokollet och läggas på 

hemsidan 

▪ Verksamhetsberättelsen gås igenom tillsammans med ett 

bildspel från året som gått. Berättelse och bildspel läggs ut 

på hemsidan. 

▪ Avslutas med överlämning av presidentkedjan till Ewa. 

o Under själva månadsmötet, som leds av Ewa: 

▪ Eivor Thorén hälsas formellt välkommen som medlem. 

▪ IW’s bildspel om Hjälpprojekten visas – Ewa kompletterar 

med mer information. 



 
 

▪ Ewa berättar om den nya världspresidenten Mamta Gupta 

från Indien och hennes motto: Heartbeat of Humanity. 

▪ Ewa berättar också om det senaste ”programmet” för de 

kommande åren 2024-2027 som antogs på Convention i 

somras: ”Reach & Inspire for a better world”.  

o På Distriktsårsmötet DÅM den 5/5 i Vänersborg deltar Ewa Knutson 

och Anna-Karin Christiansson. 

o Vi tog på oss ansvar för kommande månadsmöten och planerade 

insamlingar under året. Ewa bad Anna-Karin att använda samma 

planeringstabell som föregående år, och denna biläggs protokollet. 

9. Medlemsfrågor 

o Styrelsen beslutade att Britt Hallgren tillträder som ISO och 

frigörs från posten som vice president, som därför är vakant. 

o Styrelsen beslutar att Anna-Karin ansvarar för Valberedning inför 

nästa verksamhetsår och vanligt är att valberedning består av past 

president och past-past president, så Eva B-P skall tillfrågas, men alla 

är välkomna. 

10. Övriga frågor 

o Ewa lyfter synpunkter på fördelningen av nationaliteter i det 

Internationella IW’s beslutande organ, framför allt tyngdpunkt i 

Indien. Vi konstaterade att de frågor man fokuserar på till stor del 

inte är relevanta för oss. Vi lever i helt olika förhållanden.  

o Förslag till kommande programpunkter diskuterades, t.ex. 

▪ Hörselfrämjandet – Christina P kontaktar dem och föreslår 

deltagande på vårt oktobermöte 9/10. 

▪ Regissören John Tornblad och filmen Sockerexperimentet. 

Lämpligen i samband med insamling till Syskonringen. 

Christina P kontaktar honom om deltagande vid t.ex. 

aprilmötet 9/4. 

▪ Göteborg Södras president Mari-Anne Tobiasson har visat 

intresse om att komma och tala om polisens verksamhet, 

t.ex. om våld i nära relationer. Else kontaktar henne om 

deltagande vid februarimötet 12/2. Samtidig insamling till 

narkotikabekämpningen 

▪ Filmkollo Senior i Nossebro: Christina P berättade varmt om 

verksamheten och vi vill gärna höra mer om dem. 

▪ Ewa K och Eva Bråthén-Persson berättar gärna om sina 

erfarenheter av att ”Resa på Europas floder”. Läs gärna Nina 

Burton’s bok Flodernas Bok innan. 

▪ Decembermötet 11/12 – Christina P försöker få Majbritt 

Wallgrens sjungande fyra flickor att delta och Kristina B 

uppdaterar sin jul-lucia-quiz. 



 
 

▪ Ewas förslag om en vårutflykt med målet Morlanda 

Handelsträdgård och speciellt deras Pelargonmuseum var 

uppskattat och värt att arbeta vidare kring. 

▪ Britt funderade över om man kan få Solvarm att prata om 

sina energisnåla hus. 

▪ Sedan tidigare har vi följande på listan över förslag: Besök på 

konsthallen med guide, Rapport från Ukraina med Elena 

Malm, Bohlins Glass (Trollhätteglass), Jan-Kenneth Johansson, 

Omstart i livet med Göran Christiansson 

o Anna-Karin skall påminna om månadsmötet och då uppdatera 

portkoden till 3953 och lägga till ”+46” till Kristinas mobilnummer, 

eftersom hon är utomlands dagarna före. 

11. Nästa möte 

o Hos Britt Hallgren, Storgatan 10 den 26/10 kl 13. 

12. Avslutning 

o Presidenten tackade för allas insatser och för maten samt avslutade 

mötet. 

 

Anna-Karin Christiansson, sekreterare  Ewa Knutson, president 


